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Saksliste 

1. Orienteringer fra fakultetsledelsen 

Organisasjonsutviklingsprosjektet ved UiB 

Fakultetsdirektøren orienterte om mål, status og prosessen så langt. Prosjektleder Kari Fuglseth 

Lederutvikling ved UiB:  

Fakultetsdirektøren orienterte om lederutviklingsprogrammet ved UiB og forslag til tiltak 

Nytilsettinger ved HF 

Fakultetsdirektøren orienterte om alle nytilsettinger fra 1. januar 2014 ved HF i vitenskapelige 

stillinger, rekrutteringsstillinger og administrative stillinger. 

Ivarsøy spurte om fakultetet hadde oversikt over hvorfor så mange studiekonsulenter har sluttet ved 

HF den siste tiden. Hallberg viste til at IDU har tatt opp dette flere ganger tidligere og at en forklaring 

kan være dårlig lønn. Det er en utfordring at kompetanse forsvinner fra HF. 

2. Orienteringer fra hovedverneombudet 

Hovedverneombudet skal ha forskningstermin i ett år fra høstsemesteret. Vara, Jan Johansen vil 

overta fram til nyvalg i oktober-november. 

Arbeidsmiljø- og klimaundersøkelse (ARK) er vedtatt i MU. IDU vil sannsynligvis ikke ha noen formell 

rolle, men det er viktig at IDU er informert og kan være med på å spres informasjon. ARK skal prøves 

ut som pilot ved Psykfak. 

Mykkeltveit spurte om disponeringen av de overførte 5 mill knyttet til tiltak i samarbeid med EiA. 

Fakultetsdirektøren bekreftet at det er laget en plan for disponeringen, men at ikke alle tiltakene er 

kostnadsberegnet av EiA ennå. 

 

3. Fakultetsstyresaker 

Fakultetsdirektøren orienterte om fakultetsstyresakene til møtet 17. juni.  

Moe orienterte særlig om sakene:  

- Sak 41/14: Val til fakultetsstyret – gruppe B og gruppe D 

- Sak 42/14: Nye studieplaner for integrert lektorutdanning  

- Sak 43/14: Revidert veiledning for bedømmelse av søkere til stipendiatstillinger 

Dette er først og fremst en tilpasning til dagens praksis som er endret siden den forrige veiledningen 

ble utarbeidet. Dette fordi stipendiathjelmlene nå er fordelt til grunnenhetene og det ikke lenger er 

en fagovergripende fakultetskomite. 

 

4. Eventuelt 

Ingen saker under eventuelt 


